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2022Z01055 

Vragen van het lid Romke de Jong (D66) aan de Staatssecretaris van 
Financiën en de Minister voor Klimaat en Energie over het artikel «Opeens is 
de machine of de fabriek veel minder waard» (ingezonden 24 januari 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het artikel «Opeens is de machine of de fabriek 
veel minder waard»?1 

Vraag 2
Hoe werken de huidige fiscale activerings- afschrijvings- en afwaarderingsre-
gels? 

Vraag 3
Kunt u de voor- en nadelen beschrijven van willekeurige afschrijving? 

Vraag 4
Hoe wordt er nu binnen het fiscale stelsel omgegaan met een sterke daling 
van de bedrijfswaarde van een bedrijfsmiddel? 

Vraag 5
Deelt u de inschatting dat vanwege de energietransitie op miljarden euro’s 
(fiscaal) moet worden afgewaardeerd? Waarom wel of niet? 

Vraag 6
Hebben subsidies invloed op de hoogte van de boekwaarde van een (nieuw) 
bedrijfsmiddel? 

Vraag 7
Heeft een «onrendabele top» invloed op de fiscale boekwaarde van een 
(nieuw) activum? Waarom wel of niet? 

Vraag 8
Op welke wijze heeft een «onrendabele top» invloed op de fiscale activering, 
afschrijving en afwaardering van een bedrijfsmiddel? 

1 https://fd.nl/bedrijfsleven/1426704/opeens-is-de-machine-of-de-fabriek-veel-minder-
waard#:~:text=Door%20het%20verduurzamen%20van%20de,die%20plotseling%20moeten
%20worden%20afgewaardeerd.
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Vraag 9
Bent u van mening dat de fiscale activerings- afschrijvings- en afwaarderings-
regels invloed kunnen hebben op het tempo van de energietransitie?
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